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 Protokół nr 152/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 14 kwietnia 2014 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu – pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.  
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 150/2014, 
151/2014. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,                 
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
Pani E. Dembek wstrzymała się od głosu. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2013 dla Powiatu 
Nowomiejskiego. 
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/ 
 
Pani Łydzińska poinformowała, że ocena polega na zebraniu informacji o sytuacji społeczno-
demograficznej, infrastrukturze, kadrze, organizacjach pozarządowych oraz nakładach 
finansowych poniesionych na określone zadania. Celem oceny zasobów pomocy społecznej 
jest dokonanie analizy i przygotowanie rekomendacji służących do planowania budżetu na 
dany rok budżetowy z przeznaczeniem na pomoc społeczną. Dodała, że powyższa ocena 
będzie przekazana do Urzędu Marszałkowskiego. Poinformowała, że Urząd Marszałkowski 
dokonał zmian w formularzu oceny zasobów pomocy społecznej. W związku z powyższym 
dokonano również zmian na stronach od 35 do 44 oceny. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportem z realizacji 
„Strategii rozwi ązywania problemów społecznych w powiecie nowomiejskim do roku 
2014” w latach 2012 – 2013. 
 
Pani Łydzińska szczegółowo omówiła raport z realizacji strategii.  
 
Raport z realizacji „Strategii rozwiązywania problemów społecznych w powiecie 
nowomiejskim do roku 2014” w latach 2012 – 2013 stanowi załącznik nr 3. 
 
/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Ryszarda 
Kłosowskiego – dyrektora ZDP w sprawie zwiększenia budżetu ZDP o kwotę 6 000 zł z 
przeznaczeniem na zakup szczotki mechanicznej do zamiatania dróg, ulic i chodników. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że wystąpił z powyższym wnioskiem, ponieważ w bieżącym 
roku nie były jeszcze sprzątane drogi i chodniki. Dodał, że pracownik obsługujący maszynę 
byłby zatrudniony w ramach prac interwencyjnych.  
Pan Wicestarosta stwierdził, że taka maszyna znacznie usprawniłaby pracę jednostki.  
Pan Jabłoński poparł wniosek p. Kłosowskiego. 
Pani Skarbnik poinformowała, że zostały środki po przetargach na wykonanie dróg na 
odcinkach Boleszyn – Wielkie Leźno oraz Chrośle – Radomno, które będą dofinansowane w 
ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych.  
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,                     
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek stanowi załącznik nr 4. 
 
Ponadto pan Kłosowski zawnioskował, żeby z powyższych środków zapłacić za wynajęcie 
koparki do pryzmowania kruszywa przejętego od firmy Marathon Oil, koszt usługi wyniesie 
ok. 16 – 17 tys. zł.  
Pani Skarbnik poinformowała, że po rozpatrzeniu wniosku o zakup szczotki, z oszczędności 
poprzetargowych zostałoby ok. 9 tys. zł.  
 
Zarząd wyraził zgodę, żeby powyższą kwotę przeznaczyć na zapłatę za wynajem koparki. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Pan Kłosowski poruszył kwestię dotyczącą przebudowy drogi powiatowej Boleszyn – 
Wielkie Leźno na odcinku przez wieś Boleszyn. Poinformował, że na to zadanie była 
zaplanowana kwota 60 tys. zł. W pierwotnej wersji w ramach powyższego zadania zakładano 
przebudowę chodnika z istniejącej kostki brukowej. Niemniej jednak, po sprawdzeniu kostki, 
która ma ok. 25 lat stwierdzono, że nie nadaje się ona do ponownego położenia.  
Pan Wicestarosta potwierdził, że kostka była położona na warstwę betonową i uległa 
znacznemu zniszczeniu po demontażu istniejącego chodnika. Dodał, że przy tak dużej 
inwestycji zasadne jest, żeby wykonać chodnik z nowej kostki brukowej. Nadmienił, że 
kostka z istniejącego chodnika mogłaby zostać oczyszczona i wykorzystana w przyszłości na 
inne zadanie inwestycyjne. 
Pan Kłosowski dodał, iż otrzymano wstępną informację z gminy Grodziczno, że jeżeli Rada 
Gminy wyrazi zgodę, to będą partycypowali w kosztach remontu chodnika w wysokości         
3 tys. zł. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym 
Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku na rok 2014. 
 
Pani Starosta stwierdziła, że w planie rzeczowym robót nie ma zaplanowanych remontów 
dróg na terenie gminy Biskupiec.  
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Pani Trzaskalska zapytała, dlaczego w planie nie ma zaplanowanej inwestycji dotyczącej 
kontynuacji przebudowy drogi powiatowej na odcinku Świniarc – Zwiniarz. 
     
Pan Kłosowski odpowiedział, że w miesiącu styczniu ZDP mógł tylko planować remonty 
cząstkowe dróg powiatowych. W związku z powyższym, nie był zatwierdzany plan robót. 
Dodał, że jeżeli chodzi o gminę Biskupiec to największe szanse na dofinansowanie z RPO ma 
droga Biskupiec – Kisielice.  
Pan Jabłoński poinformował, że w punkcie pierwszym planu rzeczowego jest błąd w 
numeracji oraz nie ma wpisanego wkładu finansowego gminy Grodziczno w punkcie 
dotyczącym budowy drogi powiatowej Nr 1337 Boleszyn – gr. woj. (Wielkie Leźno).  
Pani Starosta poprosiła o przedstawienie kwestii dotyczącej przebudowy drogi powiatowej na 
odcinku Świniarc – Zwiniarz. 
Pan Kłosowski poinformował, że stan nawierzchni w/w drogi jest bardzo zły /jest to jedna z 
najgorszych dróg w powiecie/. Dodał, że w roku 2013 został wykonany odcinek o długości 
1,428 km. Do wyremontowania został odcinek o długości 1 930 mb. Wyjaśnił, że wójt gminy 
Grodziczno deklaruje pomoc finansową w wysokości 50 % wartości inwestycji. Szacunkowy 
koszt wykonania inwestycji 400 000 zł. 
Pani Trzaskalska poinformowała, że przez 40 lat nie było wykonanego remontu na tej drodze.  
Pan Kłosowski potwierdził, że rzeczywiście przez tyle lat nie był wykonany remont drogi. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że ostateczne decyzje w sprawie dróg mogą zapaść dopiero po 
ewentualnej sprzedaży mienia.  
Zarząd podjął decyzję o wpisaniu w plan robót przebudowy drogi powiatowej na odcinku 
Świniarc – Zwiniarz. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. 
Głowacki. 
  
Zarząd po dokonaniu poprawek w załączniku jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:      
E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia konkursu na wykonanie zadań publicznych, związanych z realizacją 
w 2014r. zadań powiatu przez organizacje pozarządowe. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że chodzi o konkurs na realizację zadania pn. „Współpraca i 
współdziałanie na rzecz organizacji pozarządowych, pożytku publicznego i wolontariatu”. 
Dodała, że na to zadanie zaplanowano dofinansowanie w wysokości 5 000 zł, realizacja 
zadania planowana jest w terminie od 15.05.2014 r. do 15.12.2014 r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,  M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przeznaczenia lokali do oddania w najem i dzierżawę gruntu. 
 
Pani Haska poinformowała, że są to wszystkie wolne lokale w budynku przy                          
ul. Grunwaldzkiej 3 oraz grunt, na którym obecnie usytuowany jest budynek kiosku 
handlowego. Nadmieniła, że zgodnie z ostatnią inwentaryzacją budynku administracyjno - 
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biurowego zmianie uległy powierzchnie lokali użytkowych. Dlatego też, będzie trzeba 
aneksować wszystkie aktualne umowy najmu lokali.  
Pani Skarbnik stwierdziła, że należałoby uchwałą Zarządu Powiatu zatwierdzić sposób 
rozliczania kosztów eksploatacyjnych w w/w budynku. 
Pani Starosta poprosiła, żeby na kolejne posiedzenie Zarządu przygotować informację o 
zmianach powierzchni poszczególnych pomieszczeń, która będzie podstawą naliczania 
kosztów eksploatacyjnych. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,  M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia dziewiątego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej położonej w Nowym Mieście Lub, przy ul. Grunwaldzkiej 9 
stanowiącej własność Powiatu Nowomiejskiego,  ustalenia cen wywoławczych, wadium 
oraz powołania komisji przetargowej. 
 
Pani Haska poinformowała, że ogłoszenie o przetargu ukazałoby się 16 kwietnia, 
rozstrzygnięcie przetargu mogłoby nastąpić 17 czerwca.  
Pani Starosta stwierdziła, że jej zdaniem cena wywoławcza powinna być wyższa lub 
przynajmniej na tym samym poziomie co w poprzednim przetargu. 
/wypowiedzi poza protokołem/ 
Członkowie Zarządu pozostawili cenę wywoławczą na dotychczasowym poziomie tj. 
710 000,00 zł. Skład komisji przetargowej pozostał bez zmian.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki. Pan M. Buliński wstrzymał się od głosu.  
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia piątego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej położonej w Czachówkach, stanowiącej własność Powiatu 
Nowomiejskiego,  ustalenia ceny wywoławczej,  wadium,  zastosowania bonifikaty oraz 
powołania komisji przetargowej. 
 
Członkowie Zarządu pozostawili cenę wywoławczą na tym samym poziomie tj. w wysokości 
1 940 000,00 zł. Na przewodniczącego komisji powołano pana Krzysztofa Grześkiewicza – 
Naczelnika Wydziału Geodezji Nieruchomości, pozostały skład komisji przetargowej pozostał 
bez zmian. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Banku 
Spółdzielczego w Brodnicy w sprawie wypowiedzenia umowy najmu pomieszczenia. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek z Banku Spółdzielczego stanowiący 
załącznik nr 5, dotyczący wypowiedzenie umowy najmu pomieszczenia z dniem       
30.04.2014 r. 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Urzędu 
Wojewódzkiego w Olsztynie w sprawie wydania decyzji stwierdzającej nabycie przez 
powiat części nieruchomości położonej w obrębie Kąciki gm. Kurz ętnik. 
 
Pani Haska wyjaśniła, że droga w miejscowości Kąciki ma nieuregulowany stan prawny. 
Dlatego też zwrócono się z wnioskiem do Wojewody o uregulowanie powyższej kwestii.  
 
Pismo z Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie stanowi załącznik nr 6. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Społecznej 
Straży Rybackiej Powiatu Nowomiejskiego oraz Rejonu Nowomiejskiego Polskiego 
Związku Wędkarskiego w Toruniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zakup 
samochodu patrolowego. 
/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski – Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 
 
Pan Puwalski poinformował, że powyższe jednostki zwróciły się z wnioskiem w sprawie 
dofinansowania zakupu samochodu patrolowego. Wyjaśnił, że Społeczna Straż Rybacka 
powołana jest na mocy uchwały Rady Powiatu. Dodał, że finansowanie formacji leży po 
stronie Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Toruniu. Nadmienił, że samochód 
którym dysponuje jednostka ma ponad 20 lat. Pan Puwalski poinformował, że Wydział ściśle 
współpracuje ze Społeczną Strażą Rybacką i uważa wniosek za zasadny. Szacunkowy koszt 
zakupu samochodu wynosi ok. 25 tys. zł, jednostka wnioskuje o dofinansowanie w wysokości 
5 tys. zł. Dodał, że z informacji które uzyskał wynika, iż inne samorządy również deklarują 
dofinansowanie zakupu samochodu. Poinformował, że powiat ma zabezpieczone w budżecie 
takie środki finansowe w paragrafie dotyczącym ochrony środowiska. 
 
Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, 
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Nowomiejskiego oraz Rejonu 
Nowomiejskiego Polskiego Związku Wędkarskiego w Toruniu stanowi załącznik nr 7. 
 
Pani Starosta ogłosiła przerwę w posiedzeniu Zarządu. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania ze sposobu wykorzystania środków przyznanych na 
dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w Powiecie Nowomiejskim w 
roku budżetowym 2013. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska - inspektor oraz pan Andrzej Korecki – 
Naczelnik Wydziału Oświaty Kultury i Promocji/ 
 
Pani Trzaskalska zapytała, jak wygląda wykorzystanie środków przeznaczonych na 
dofinansowanie doskonalenia zawodowego w poszczególnych jednostkach. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że Dom Dziecka wykorzystał środki w stu procentach, 
natomiast ZSR nie wykorzystał kwoty 3 269 zł, ZSZ nie wykorzystał kwoty 4 566,64 zł,         
ZS. im. C.K. Norwida nie wykorzystał kwoty 8 260,36 zł, Powiatowe Centrum Rozwoju 
Edukacji nie wykorzystało kwoty 11,00 zł. 
Pani Starosta zapytała, czy niewykorzystane środki jednostki zwróciły do budżetu. 
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Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie ma jeszcze informacji na ten temat, natomiast zgodnie z 
decyzją Zarządu Powiatu niewykorzystane środki muszą być przekazane do budżetu powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,  M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie planu naboru uczniów na rok szkolny 2014/2015. 
 
Pan Korecki szczegółowo omówił załącznik do projektu uchwały dotyczący planu naboru 
uczniów w poszczególnych szkołach. 
Pan Wicestarosta zapytał, czy plan naboru jest zgodny z sugestiami Zarządu. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że tak. Szkoły ustaliły plan naboru zgodnie z uwagami 
zgłaszanymi na poprzednim Zarządzie.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,  M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 8 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 w 
Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Pan Korecki poinformował, że aneks nr 8 związany jest z powrotem nauczycielki informatyki 
z urlopu macierzyńskiego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,  M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 9 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 w 
Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 9 związany jest ze zwolnieniem lekarskim 
nauczycielki przedmiotów zawodowych. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,  M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 
w Zespole Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 4 związany jest z powrotem z urlopu 
macierzyńskiego nauczycielki matematyki, chemii i techniki biurowej i komputerowej. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,  M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 5 do arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 
w Zespole Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 
 
Pan Korecki poinformował, że aneks nr 5 związany jest z długotrwałym zwolnieniem 
lekarskim nauczycielki przedmiotów zawodowych. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,  M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dziewiętnastym  punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami. 
 
Pan Korecki poinformował, że program był konsultowany z Warmińsko – Mazurskim 
Konserwatorem Zabytków, który pozytywnie zaopiniował powyższy dokument.  
Pani Sekretarz poprosiła o dokonanie poprawki stylistycznej w uzasadnieniu projektu 
uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym  punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opiniami /II opinia/ 
związku zawodowego NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” dotyczącymi projektów uchwał Rady 
Powiatu w sprawie: 

- likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowym Mieście Lubawskim, 
- likwidacji Technikum w Nowym Mie ście Lubawskim, 
- likwidacji Technikum w Kurz ętniku, 
- likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Kurzętniku, 
- likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Kurz ętniku, 
- likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Kurzętniku 
- zmiany uchwały nr XXXVIII/304/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 25 kwietnia 2013r. w sprawie przyjęcia planu sieci publicznych 
szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

 
Pan Korecki poinformował, że wszystkie opinie NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” są negatywne.  
W związku z powyższym Zarząd poprosi, żeby Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 
Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia zwołał posiedzenie, na które zostaną zaproszone 
związki zawodowe. 
 
Opinie NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” stanowią załączniki nr 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14. 
  
Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z 
harmonogramem konsultacji ze związkami zawodowymi. 
 
Harmonogram konsultacji stanowi załącznik nr 15. 
 
Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zatwierdzenie treści pisma do 
dyrektorów szkół ponadgimnazjalnych w sprawie arkusza organizacji na rok szkolny 
2014/2015. 
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Członkowie Zarządu zatwierdzili treść pisma, które stanowi załącznik nr 16. 
 
Informacje dotyczące liczby uczniów stanowią załączniki nr 17 i 18. 
 
Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Warmi ńsko – Mazurskiego w sprawie podziału województwa warmi ńsko – mazurskiego 
na okręgi wyborcze w wyborach do Sejmiku Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 
 
Pani Andrzejczak poinformowała, że Marszałek Województwa Warmińsko – Mazurskiego 
wystąpił do Rady Powiatu o zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Warmińsko – Mazurskiego w sprawie podziału województwa warmińsko - mazurskiego na 
okręgi wyborcze w wyborach do sejmiku. Wyjaśniła, że dotyczy to bezpośrednio powiatu 
giżyckiego. Zmiana nie dotyczy naszego powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Pismo z Urzędu Marszałkowskiego stanowi załącznik nr 19. 
 
Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego za 
2013r. 
 
Pani Skarbnik omówiła załącznik do projektu uchwały.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,  M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmian w WPF na 2014r. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2014r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z 
informacjami o umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych za 2013 r. oraz 
za I kwartał 2014 r. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że powiat ma obowiązek raz na kwartał lub co najmniej raz w 
roku podawać do publicznej wiadomości informacje dotyczące umorzeń niepodatkowych 
należności budżetowych. Wyjaśniła, że umorzenia dotyczą należności za porzucone pojazdy 
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na terenie powiatu nowomiejskiego. Dodała, że powyższe informacje zostaną umieszczone w 
Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
Informacje o umorzeniach niepodatkowych stanowią załączniki nr 20 i 21. 
 
Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 
wydatkowaniu środków finansowych za I kwartał 2014r. Warsztatu Terapii Zaj ęciowej 
w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Informacja z WTZ stanowi załącznik nr 22. 
 
Dwudziestym dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się 
informacjami w sprawie przyjęcia osób do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacje z DPS stanowią załączniki nr 23 i 24.  
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 
 
 
 
                                                                                                          Przewodnicząca Zarządu 
                                                                                                                     Ewa Dembek 
Protokół sporządziła                                                                         
Anna Andrzejczak                                                                


